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Mistä kuulit tapahtumasta?

• Suora sähköposti ja sähköpostilistat

• Esimies

• Hanketyön kautta

• Virta-yhteyshenkilökokous

• Järjestäjät (CSC)

• 94% vastaajista näki vastaaville tilaisuuksille tarvetta myös 
jatkossa

• 35 vastaajaa



31%

20%

34%

23%

11%

0% 5% 10% 15% 20% 25% 30% 35% 40%

VIRTA

Synergia

Korkeakoulun 2017 käynnistynyt kehittämishanke

Korkeakoulun 2018 käynnistynyt kehittämishanke

Muu sidosryhmä

Verkostojäsenyys

82%

59%

88%

59%

0% 20% 40% 60% 80% 100%

Ma 21.5. klo 12:00–16:00 seminaaripäivä

Ma 21.5. klo 17:00–19:00 iltaohjelma

Ti 22.5. klo 09:00–12:15 seminaaripäivä

Ti 22.5. klo 13:00–15:30/16:30 verkostotapaaminen

Vastaajien osallistuminen



4,88

4,44

3,88

4,03

3,97

3,74

0,00 0,50 1,00 1,50 2,00 2,50 3,00 3,50 4,00 4,50 5,00

Ilmoittautum
inen

Seminaaritila
t

Työpajatilat

Muut tilat

Posterinäytte
ly

Tarjoilut

Mitä mieltä olit tapahtuman järjestelyistä ja tiloista?
(1= huono, 5= erittäin hyvä)
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Miten tapahtuma mielestäsi onnistui?
(1= huono, 5= erittäin hyvä)



Työpaja 1 – Viestinnästä virettä 
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Työpaja 1 - Viestinnästä virettä
(1= huono, 5= erittäin hyvä)

• Vetäjä: Sari Jääskeläinen, 
Laurea amk

• Sihteeri: Kaisa Kotomäki, CSC



Työpaja 2 – Väliaikaisista verkostoista 
pysyvämpään yhteistyöhön

• Vetäjä: Hanna Alaniska, 
OAMK/KOPE

• Sihteeri: Jukka Kohtanen, 
CSC 3,50
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Työpaja 2 - Väliaikaisista verkostoista pysyvämpään yhteistyöhön
(1= huono, 5= erittäin hyvä)



Työpaja 3 – Opetusyhteistyötä yli 
korkeakoulurajojen – prosessit ja jatkuvuus

• Vetäjä: Markku 
Närhi/Jyväskylän yliopisto

• Asiantuntija: Sami Hautakangas, 
Ristiinopiskelun 
kehittämishanke/Tampereen 
yliopisto

• Sihteeri: Marjut Anderson/CSC
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Työpaja 3 - Opetusyhteistyötä yli korkeakoulurajojen -
prosessit ja jatkuvuus

(1= huono, 5= erittäin hyvä)



Työpaja 4 – Digitaaliseen opetukseen 
osallistuminen ja koulutustarjontatietojen 
liikkuminen

• Vetäjä: Ilmari Hyvönen, OKM
• Sihteeri: Jonna Korhonen, CSC
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Työpaja 4 - Digitaaliseen opetukseen osallistuminen ja 
koulutustarjontatietojen liikkuminen

(1= huono, 5= erittäin hyvä)



Työpaja 5 – Oppimateriaalien avoimuus ja 
lisenssit

• Vetäjä: Vesa Linja-Aho, Metropolia
• Sihteeri: Anna Lindfors, CSC
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Työpaja 5 - Oppimateriaalien avoimuus ja lisenssit
(1= huono, 5= erittäin hyvä)



• Uudet hankkeet ja niiden sisällöt 
kiinnostivat  

• Digitalisaatioon liittyvät teemat

• Viestintä 

• Virta-yhteyshenkilökokous

• Ristiinopiskelu

• Ahot ja eAmk

• Tällä hetkellä käynnissä olevat 
projektit. Oppia jatkoa varten 

• Ministeriön tulevaisuuden 
suunnitelmat 

• Virrasta olisi haluttu kuulla lisää 

• Viestintä 

• Hankkeiden välistä keskustelua ja 
yhteistyötä

• Työpajoihin olisi haluttu osallistua 
laajemmin 

Kiinnostuksen kohteet

Mikä aihe sinua kiinnosti erityisesti? Mistä olisit halunnut kuulla lisää? 



Palautetta

• Hankkeiden esittelyä toivottiin videomuotoon jotta ne voitaisiin 
katsoa joko etukäteen tai etänä. 

• Kehittämishankkeiden toimintaan toivottiin enemmän 
vuorovaikutusta ja säännöllisiä kokoontumisia 

• Virta-osuuden tärkeyttä korostettiin 

• Työpajatoimintaa ja seminaareja halutaan lisää

• Verkkokokousten mahdollisuus hankkeiden toimintaan

• Osa piti hankkeiden esittelyjä vähemmän tärkeinä, mutta työpajat 
kiinnostivat

• Käytännönjärjestelyt saivat hyvää palautetta
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DATANHALLINTA
OSAAMISEN OSOITTAMINEN

Mitä seuraavista teemoista hankkeenne pyrkii edistämään? (1= ei 
relevantti hankkeessa, 2 = esillä hankkeessa, 3 = keskeinen teema)



Mitä seuraavista teemoista hankkeenne pyrkii 
edistämään? (1= ei relevantti hankkeessa, 2 = 
esillä hankkeessa, 3 = keskeinen teema)



Toiveita kehittämishankkeiden ja CSC:n yhteistyölle

• Sisältötuotannot eri hankkeissa (verkko-opintotarjonta sekä 
alustat)

• Avoimet oppimismateriaalit, avoin  data ja oppimisanalytiikka
kiinnostavia aiheita.

• Fyysisten ympäristöjen ja digitaalisten välineiden ja 
ympäristöjen integrointi, pedagogisen johtamisen ja 
tila/kiinteistöjohtamisen kehittäminen, johtamisen tuki 
digitalisaatiolle. 

• Opiskelijoiden osallistaminen hankkeisiin on tärkeää kaikissa 
hankkeissa, yhteiset keskustelut tästä.



Terveisiä/toiveita taustaverkostoille (KOOTuki, Synergia, VIRTA)

• Paras osuus oli tiistai-iltapäivän Virta-osuus jossa hyvin valitut aiheet. 
Tärkeimmät näkökulmat tulivat kerrotuiksi. 

• Taustaverkostojen esittelyt olivat hieman puuduttavia ja osalle osallistujista 
tuttuja. Esittelyt olisi voinut toteuttaa toisinkin, esim. 
etukäteismateriaaleina/videoina/powerpointeina.  

• Olisi mielenkiintoista kuulla hankkeiden tuloksista seminaarissa esim. keväällä 
2019.

• Millaiset hankkeet jäivät ilman tukea? 

• Syksylle toivotaan työpajoja yhteistyön edistämiseksi. 

• ”Opetuksen maailmasta tulevana minulle ei ole vielä auennut, miten 
taustaverkostot voisivat olla tukena kehittämishankkeessa. Myös käytetty kieli 
ja käsitteet ovat välillä vaikeita. Verkostot tekevät tärkeää työtä; yhteys 
kehittämishankkeisiin kokonaisuutena ei kuitenkaan näyttäydy kovin 
kirkkaana.”


